



Dear PFL Challenge 2017 participants, **(10KM & Family Treasure hunt)**

Please see attached file of the **entry list** to find your race number. Above No.bib pick up period start on **30 MAR 2017 till 04 April 2017** in **Launch 8**

Address: 8/F, Room 810, Block A, Hong Kong Industrial Centre, Lai Chi Kok, Kowloon, Hong Kong (Lai Chi Kok MTR Station Exit C)

Tel: 35683354 Map: <http://her.is/1KhMwrL>

No. Bib collect able to lead by other relatives and friends, but registration is necessary to produce a copy of the e-mail confirmation (Mobile Phone is fine).

- 1. Race Number Bib**
- 2. Pin**
- 3. 15% discount Shopping offer by **Launch 8****

If you cannot pickup in above date, please pick up your number bib at the registration counter on the event day as well.

Also, to avoid waiting for the queue to collect the number bib on event morning, the proposed contestants as much as possible in the above time period to collect as well.

HK\$100 administration cost will be charged for any change of name, team member, category & etc., after application is accepted.

If missing number bib, HK\$100 administration cost will be charged. Please fix your bib and chip securely on your chest. Do not fold or bend the bib or the sensors as the sensors might not be able to read your result if you do so.

The souvenirs will be collected at the official booth after the race.

If you have any queries, please feel free to contact us at 81194312

Please visit our website www.hkmsa.hk to get the latest information.

See you soon!

Pokfulam Challenge Charity Run & Family Day 2017

致薄扶林慈善挑戰盃 2017 參賽者, (10 公里及親子尋寶比賽)

敬請參閱附件之參賽者列表及或出您比賽的號碼

號碼布領取日期為 3 月 30 日至 4 月 04 日止

號碼布可以由其他親友代領，但必需於出示比賽登記確認電郵之副本! (手機版可以)

領取地點：Launch 8 - 荔枝角香港工業中心 A 座 810 室 (荔枝角地鐵站 C 出口 U-turn)

Tel: 35683354 Map: <http://her.is/1KhMwrL> 派發時間: (12:30AM to 19:30PM)

號碼布已貼上計時晶片，故必須保持挺直，不可摺疊或扭曲，以確保能正常運作。

- 比賽號碼布、扣針、85 折購物優惠

但如未能於上述日期內領取，請於比賽日於大會登記處領取號碼布。(亦為避免活動當日早上，排隊輪候領取號碼布，建議參賽者盡可能於上述時間領取為荷。)

請把附有計時晶片的號碼布妥善地帶於胸前。小心不要摺疊或扭曲號碼布/晶片，以確保感應器能正確地記錄。(報名後如需要轉名、更改組員或組別，須額外繳交行政費用港幣\$100 元；如遺失號碼布，比賽當日將須額外繳交行政費用港幣\$100 元，敬請留意!)

活動紀念品將於賽事完結後在大會之派發處領取，敬請留意!

如有任何查詢，請致電 81194312 與我們聯絡!

欲知賽事最新資訊，請瀏覽大會網頁 www.hkmsa.hk

比賽日見!

薄扶林慈善挑戰盃暨家庭日樂日 2017